
Bäckaby Hembygds-och Sockenförening. Styrelsemöte 20240814 i Bäckabygården 

 

Närvarande:  Anna-Catharina Nelson (ordförande), Stefan Hjort (kassör), Katarina Ek-

Nilsson, Sven Eriksson, Ingvar Johansson, Oscar Kohlemainen, Bodil Kramare, Carina 

Pettersson, Håkan Söderberg. 

1. Ordföranden hälsade styrelsen välkommen och öppnade mötet. 

2. Konstaterades att tidigare protokoll från vårens möten finns på föreningens hemsida. 

3. I ordinarie sekreterarens frånvaro utsågs undertecknad till mötets sekreterare. 

4. Gjordes en avstämning av sommarens verksamhet i bäckabygården. Sommarkaféet har 

fungerat mycket bra och haft god tillströmning av gäster, och många har besökt 

museet. Såväl grillkvällen med musikquiz som loppisdagen var mycket lyckade och 

uppskattade. Påpekades att minigolfbanorna inte alltid är i spelbart skick, vilket bör 

åtgärdas till nästa säsong. 

5. Frågan om bemanning i kaféet sommaren 2025 diskuterades, varvid ordföranden och 

kassören tog på sig uppgiften att snarast inleda en diskussion med innevarande 

sommars personal.  

6. Verksamheten vid Plymska vandrarhemmet diskuterades. En vattenläcka i källaren har 

åtgärdats genom kommunens personal. Hyrespriserna kan behöva ses över, vilket 

överlåts till nästa styrelse. Frågan om ansvarsfördelningen mellan kommunen och 

föreningen diskuterades, liksom städkontroll, eftersom det kan uppstå problem med 

hyresgästers bristande städning. Bättre rutiner bör utarbetas. Från hösten sköter Marie 

Hjort bokningarna.  

7. Försäljningen av mössor, hattar och kepsar har gått mycket bra, liksom försäljningen 

av skolplanscher. 

8. Höstens program:  

7/9 sockenvandring i Lilla Sandebo. Ing-Britt och Birger Lingmerth leder och 

informerar. Kl. 14 med samling vid Bäckabygården en kvart i förväg för eventuell 

samåkning. 

Mötesplats Vetlanda med varierande program äger rum 12/9, 17/10, 14/11, 12/12 kl. 

15. Bäckabygården. 

24/10 Tidigare biskopen Jan-Olof Johansson håller föredrag under rubriken Från 

Bäckaby till Betlehem och en skola för fred. Bäckabygården kl. 18.30. 

Förslag har framförts om ytterligare en loppis, denna gång inomhus, 26/10. Bodil tar 

kontakt med förslagsställaren Hilka för diskussion.  

9. Kassören avgav rapport om det ekonomiska läget. Ekonomin är tillfredsställande. I 

kassan finns nu 526 379:-, varifrån avräknas lönekostnader och bakkostnader. 

Intäkterna från sommarfiket överstiger intäkterna från föregående år. Påpekas dock att 

alla kostnader för löner mm inte är klara än.  

10. Beslutades, på förslag från hembygdskommittén, om inköp av adekvata arkivkartonger 

för arkivmaterial som behöver sorteras, gallras och tas omhand. Katarina ombesörjer 

inköp. 



11. Från hembygdskommittén rapporterade Katarina om arbetet med den nya 

Bäckabyboken. Förhoppningen är att ett råmanus föreligger i början av 2025.  

12. Från gymmet ingen särskild information. 

13. Beslutades om att trycka och distribuera ett höstprogram i pappersformat. 

14. Nästa styrelsemöte 12/11 hos ordföranden. Till detta möte kallas valberedningens 

sammankallande. 

15. Mötet avslutades. 

 

 

 

Katarina Ek-Nilsson, tf sekr.                                                     Anna-Catharina Nelson, ordf 

 


